



## **Bingru Ma**

*Beijing*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Cross-border arbitration and dispute resolution

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Bingru Ma joined Han Kun Law Offices in September 2024, where she focuses on international commercial arbitration, cross-border dispute resolution, and domestic commercial litigation. Prior to joining Han Kun, Ms. Ma worked as a Legal Case Manager at the WIPO Arbitration and Mediation Center for three years. Alongside her role as a Legal Case Manager, Ms. Ma significantly contributed to the WIPO Center's development of a dispute resolution policy tailored to the specific needs China's national domains. Thanks to the dedicated efforts of Ms. Ma and her colleagues, as of August 1, 2019, the WIPO Center has become the only non-Chinese entity to offer domain name dispute resolution services internationally for the .CN and .中国 (China) country code Top-Level Domains (ccTLD), which are among the world's largest ccTLDs.

### **EDUCATION**

Ms. Ma Bingru obtained a Master of Laws degree in Transnational Arbitration and Dispute Settlement (TADS Program) from Sciences Po in 2024, a Master of Laws degree in International Law from the University of International Business and Economics (UIBE) in 2019, and a Bachelor's degree in Management from the UIBE in 2016.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **SOCIAL RESPONSIBILITIES**

Arbitrator of LATCAM

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English, French



## 马冰茹

北京

---

### 业务领域

- 跨境仲裁与争议解决

### 工作经历

马冰茹律师于 2024 年 9 月加入汉坤，专注与国际商事仲裁，跨境争议解决和国内商事诉讼。在加入汉坤律师事务所之前，马冰茹律师曾在世界知识产权组织（WIPO）仲裁与调解中心担任法律案件经理（Legal Case Manager）三年。作为法律案件经理的同时，马冰茹律师还为 WIPO 中心制定符合中国国家域名特殊需求的争议解决政策作出了重要贡献。得益于她及其同事们的努力，自 2019 年 8 月 1 日起，WIPO 中心成为唯一一家为.CN 和.中国（China）国家顶级域（ccTLD）国际提供域名争议解决服务的非中国实体。

### 教育背景

马冰茹律师于 2016 年获得对外经济贸易大学管理学学士；于 2019 年获得对外经济贸易大学国际法专业硕士；于 2024 年获得巴黎政治学院 跨国仲裁与纠纷解决硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 社会任职

LATCAM（拉丁美洲仲裁与调解中心）仲裁员

### 工作语言

中文、英文、法语